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 شـباب الاهلـی بـا کسـب ۵۸ امتیـاز از ۲۶ 
بـازی در فصـل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ لیـگ امـارات 
نایب قهرمـان شـد و به همیـن دلیل برای 
حضـور در مرحلـه اصلـی لیـگ نخبـگان 
آسـیا بایـد در پلـی آف مقابـل سـپاهان از 
ایـران قـرار بگیـرد. شـباب الاهلـی حـالا و 
بعـد از جذب سـردار آزمـون، از دو بازیکن 
ایرانـی در ترکیب خود سـود می برد. البته 
عزت اللهـی کـه اواخـر فصـل قبـل دچـار 
بـا سـپاهان  بـازی  بـه  مصدومیـت شـد، 

نمی رسـد.
 او گفـت: »متأسـفانه اواخـر فصـل قبـل 
آسـیب دیـدم و چنـد بازی از لیـگ امارات 
و همچنیـن اردوی تیـم ملـی را از دسـت 
سـپری  را  خـود  درمـان  مراحـل  دادم. 
کـرده ام امـا متأسـفانه نمی توانـم شـباب 
الاهلـی را مقابـل سـپاهان همراهـی کنم. 

امیـدوارم در بازی هـای بعـدی بتوانـم در 
ترکیـب شـباب الاهلی قرار بگیـرم. ضمن 
اینکـه امیـد دارم بـا رسـیدن بـه آمادگـی 
کامـل و در صـورت صلاحدیـد کادرفنـی 
بتوانـم در اردوی شـهریورماه تیـم ملـی 
شـرکت کنـم.«  او بیـان می کنـد: »حضـور 
سـردار قطعـاً اتفـاق خوبـی بـرای تیـم مـا 
ایـن دلیـل کـه مـن و سـردار  اسـت. بـه 
سال ها در تیم ملی و همچنین یک فصل 
در روسـتوف کنار هم بـازی کردیم و کاملاً 
هماهنگ هسـتیم. بسـیار خوشـحالم که 
سـردار اینجـا اسـت و امیـدوارم کـه مثـل 
سـال های قبـل بتوانیـم اتفاقـات خوبـی 
را کنـار هـم رقـم بزنیـم. آرزوی موفقیـت 
بـرای آزمـون دارم و امیـد ایـن اسـت کـه 
فصل آینده فصل خوب و موفقیت آمیزی 

بـرای مـا باشـد.«

 پس از کش و قوس های فراوان بالاخره 
قهرمان فصل گذشته لیگ برتر ایران موفق 
به  نهایت  در  و  شد  دروازه بان  جذب  به 
خود  محبوب  گزینه  عنوان  به  الکسیس 
رسید. این دروازه بان ۲۸ساله 1۸9 سانتیمتر 
قد دارد، و چپ پا است. او که سابقه بازی 
در تیم سنت اتین فرانسه را دارد قرار است 
بزودی به اردوی سرخ پوشان در ترکیه اضافه 
شود؛ او فصل گذشته در لیگ الجزایر و لیگ 
قهرمانان آفریقا در مجموع ۳۳ بازی توانسته 
19 بار دروازه خود را بسته نگه دارد. در سال 
۵ بازی ملی هم در کارنامه این  ۲۰۲۳ نیز 
بازیکن دیده می شود که در همه آن بازی ها 
کلین شیت ثبت کرده است.  این دروازه بان 
به واسطه قراردادی که با باشگاهش داشت 
ایران  در  حضور  امکان  شهریور  اوایل  تا 
اما با صحبت هایی که بین دو  را نداشت 

باشگاه شده قرار است او بزودی به جمع 
سرخپوشان اضافه شود.  گندوز در مجموع 
۵ بازی خود در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آفریقا، ۶ گل دریافت کرده، میانگین 1/۲ گل 
را دریافت کرده، ۲/۶ میانگین سیو در هر 
بازی داشته و مجموعاً 1۳ حفظ دروازه موفق 
دارد.  او در مجموع ۵ بازی از سوفااسکور 
دریافت  را   ۶ /۸ قبول  قابل  نمره  تاکنون 
کرده است. این دروازه بان الجزایری با مبلغ 
دستمزد سالیانه ۴۰۰ هزار دلار و رضایتنامه 
۲۰۰ هزار دلاری قرارداد خودش را به مدت 
به صورت  باشگاه پرسپولیس  با  دو فصل 
الکترونیکی امضا کرده و باشگاه پرسپولیس 
گرفته  پاسپورت  اطلاعات  بازیکن  این  از 
تا برایش بلیت تهیه کند، بدین ترتیب او 
بزودی مسافر ترکیه خواهد شد تا به جمع 

شاگردان گاریدو اضافه شود.

دکتـــر بختیـــاری معـــاون حقوقـــی و 
در  اســـتقلال  باشـــگاه  بین الملـــل 
خصـــوص رونـــد مذاکـــرات صـــورت 
گرفتـــه بـــرای انتقـــال علـــی کریمی 
بازیکن ملی پوش باشـــگاه کایســـری 
اســـپور ترکیه به باشـــگاه اســـتقلال 

توضیحاتـــی را ارائـــه کرد. 
بختیاری در خصوص روند مذاکرات 
صـــورت گرفتـــه بـــا باشـــگاه طـــرف 
قـــرارداد علـــی کریمی توضیـــح داد: 
بر اســـاس تصمیم مدیریت باشـــگاه 
بنده مأمور مذاکره با باشـــگاه متبوع 
علـــی کریمـــی شـــدم که نخســـتین 
مرحلـــه مذاکره با باشـــگاه کایســـری 
اســـپورت در تیرماه سال جاری شکل 
گرفـــت، بنـــده بـــه عنـــوان نماینده 
باشـــگاه از طریق سیستم TMS که 
بهتریـــن مرجع بـــرای انجـــام فرایند 
نقـــل و انتقـــالات فوتبـــال حرفه ای 
اســـت راه هـــای انتقال ایـــن بازیکن 
را به شـــکل کامل بررســـی کـــردم که 
آنجـــا متوجه مســـدود بـــودن پنجره 
نقل و انتقالاتی این باشـــگاه شـــدم، 
با وجود این نخســـتین آفـــر مبنی بر 
علاقه مندی باشگاه اســـتقلال برای 
جـــذب ایـــن بازیکـــن را به باشـــگاه 
کایســـری ارســـال کردیـــم و از آنهـــا 
درخواست شد تا شـــرایط خود برای 
این ترانســـفر را به صورت رســـمی به 

ما اعـــلام کنند.
وی در ادامه توضیح داد: متأســـفانه 
پـــس از گذشـــت 1۰ روز و بی توجهی 
آفـــر  مجـــدداً  کایســـری،  باشـــگاه 
جدیدی به این باشـــگاه ارســـال و در 

آن تأکید کردیم مبلـــغ مورد نظرتان 
بابت صـــدور رضایتنامه علی کریمی 
را بـــه ما اعلام کنید تـــا مقدمات این 
انتقـــال فراهم شـــود و مذاکرات وارد 

فاز عملیاتی شـــود.
بختیـــاری در ادامـــه توضیحات خود 
اضافـــه کـــرد: بـــا وجـــود ارســـال آفر 
د وم و پیگیـــری فـــراوان مجـــدداً بـــا 
بی تفاوتی باشـــگاه کایســـری روبه رو 
شـــدیم و در نتیجه ناچـــار به مذاکره 
تلفنـــی بـــا علـــی کریمـــی شـــدیم تا 
شـــاید راهـــی بـــرای کســـب نتیجـــه 
دلخـــواه بـــه دســـت بیاوریـــم، علی 
کریمـــی در جریـــان ایـــن تمـــاس به 
مـــا اعلام کردنـــد مدتی اســـت مدیر 
تیـــم و مدیرفنـــی از باشـــگاه اخراج 
شـــده و فقط یک نماینـــده به عنوان 
متولی در کایســـری رفـــت و آمد دارد 
کـــه وی بـــه زبان انگلیســـی تســـلط 
نـــدارد و تنها زبان ترکی بلد اســـت و 
بازیکنان هم بشـــدت از این موضوع 
ناراحـــت هســـتند، از جملـــه خـــود 
کریمـــی کـــه امـــکان پیگیـــری امـــور 
مرتبط بـــا انتقالـــش را پیـــدا نکرد و 
بـــه مـــا اعلام کـــرد بـــه واســـطه این 
اتفاقات مکاتبات رســـمی اســـتقلال 

بی پاســـخ مانده اســـت.
وی در ادامـــه توضیح داد: در جریان 
گفت وگو با کریمی بـــا توجه به اینکه 
در جریـــان مســـدود بـــودن پنجـــره 
نقل وانتقالاتی کایسری اسپور بودیم 
بـــرای اینکه مشـــکل مرتفع شـــود و 
از آنجـــا کـــه باشـــگاه اســـتقلال این 
مجـــوز را به بنـــده داده بـــود که برای 
پیشـــرفت مذاکرات از هیچ اقدامی 
دریـــغ نکنیـــم بـــه کریمی پیشـــنهاد 
اقالـــه قـــرارداد با کایســـری اســـپور را 
دادیم تا بـــا پرداخت وجه رضایتنامه 

از طـــرف کریمـــی بـــه باشـــگاه طرف 
قـــرارداد امـــکان انتقـــال مهیا شـــود 
چون پنجـــره نقـــل و انتقالاتـــی تیم 
به دلیل مســـائل انضباطی مســـدود 
شـــده بود تا بـــه این ترتیب ایشـــان 
به عنوان بازیکـــن آزاد قادر به انجام 
مذاکره با باشـــگاه دیگر شـــود، که او 
به مـــا اعلام کرد با توجه به مســـدود 
بـــودن پنجـــره نقل وانتقـــالات ایـــن 

باشـــگاه، آنها قادر بـــه جذب بازیکن 
جدیـــد نیســـتند بـــه همیـــن خاطر 
وقتی نتواننـــد بازیکن جدید بگیرند 
اجـــازه جدایی به مـــن نمی دهند، او 
حتـــی به ما اعلام کرد ســـرمربی تیم 
تهدیـــد کـــرده چنانچه تو از باشـــگاه 
جـــدا شـــوی مـــن هـــم در باشـــگاه 
نمی مانم از سوی دیگر چون کریمی 
ســـال گذشـــته با این باشـــگاه ســـه 

ســـاله تمدیـــد کـــرده بـــود جدایی و 
فســـخ دوطرفـــه قـــرارداد بـــرای او و 
باشـــگاه طرف قراردادش به سادگی 

امکان پذیـــر نبود.
وی در ادامـــه توضیـــح داد: کلیـــه 
مکاتبـــات عنوان شـــده در خصوص 
مذاکـــره برای جـــذب علـــی کریمی 
با اســـناد مکتوب قابل ارائه اســـت، 
از طرفـــی علـــی کریمی نیـــز در روند 

کامـــل ایـــن پروســـه قـــراردارد، نکته 
قابـــل تأمل اینجا بود که علی کریمی 
هـــم صراحتـــاً عنـــوان کردنـــد مـــن 
خودم تمایـــل به حضور در باشـــگاه 
اســـتقلال را دارم امـــا تـــا مادامی که 
پنجـــره نقـــل و انتقالاتـــی کایســـری 
مســـدود باشـــد و تکلیـــف مدیریت 
باشـــگاه روشـــن نشـــود هیـــچ اتفاق 

مثبتـــی رقـــم نخواهـــد خورد.

شفافسازیآبیهادربارهخریدبازیکنسابق

استقلال و کریمی موافق، کایسری مخالف

رضاییانمحبوبکنفدراسیونفوتبالآسیا
نظر  ز  ا محبوب  بازیکنان  ز  ا یکی  رضاییان  رامین 
کارشناسان فوتبال آسیا محسوب می شود. طی روزهای 
گذشته بارها مطالبی در توصیف این بازیکن که تازه به 
خدمت استقلال آمده، منتشر شده است. چند روز 
پیش صفحه رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا تصویری 
از رضاییان با لباس تیم ملی ایران منتشر کرد. قبل از 
آن نیز بابت گلی که رضاییان به تیم ملی ولز زده بود 
مطالب متعددی را خوانده بودیم اما تازه ترین موضوعی 
که درباره رضاییان منتشر شده اختصاص دارد به ضربات 
کاشته دقیقی که این بازیکن به توپ می زند. فیلمی از 
گل او با پیراهن تیم فوتبال سپاهان در لیگ قهرمانان 
آسیا منتشر شده و سؤالی زیر این فیلم نوشته شده با 
این مضمون که آیا رضاییان بهترین کاشته زن فوتبال 
ایران است؟ همین سؤال به وضوح نشان می دهد که تا 
چه اندازه رضاییان از نظر کارشناسان فوتبال در قاره آسیا 
بازیکن مهمی تلقی می شود. قطعاً در جریان بازی های 
لیگ برتر نیز وضعیت این بازیکن به طور دقیق مورد 

بررسی و کنکاش قرار خواهد گرفت.
 

جریمه200میلیونیپرسپولیستأییدشد
کمیته استیناف فدراسیون فوتبال جریمه ۲۰۰ میلیون 
تومانی باشگاه پرسپولیس را تأیید کرد. در رأی مربوطه 
آمده است: »در خصوص استیناف باشگاه فرهنگی 
ورزشی پرسپولیس تهران نسبت به رأی کمیته محترم 
انضباطی فدراسیون فوتبال که به موجب آن حکم بر 
محکومیت باشگاه تجدیدنظرخواه به پرداخت مبلغ 
رعایت  عدم  بدلیل  نقدی  جریمه  ریال  میلیارد  دو 
معیارهای درجه B آیین نامه صدور مجوز باشگاهی به 
لحاظ ارتکاب تخلفات منعکس در پرونده نظر به اینکه 
به موجب بند ج ماده ۶ دستورالعمل جرایم آیین نامه 
صدور مجوز باشگاهی رأی صادر قطعی می باشد لذا قرار 
رد درخواست تجدیدنظرخواهی صادر و اعلام می گردد 

رأی صادره قطعی است.«

انتظارعقدقراردادبااستقلال سسمادر
جمع  به  کیه  تر وی  رد ا ر  د سسما  یوسو  بود  ر  قرا
این مربی  بازگشت  اما در  اردونشین ها ملحق شود 
اسپانیایی به تمرینات استقلال تأخیر ایجاد شده است. 
در تازه ترین مذاکراتی که میان سسما و باشگاه استقلال 
توافقات  طرف  دو  میان  گردیده  مقرر  شده،  انجام 
مالی تازه ای انجام شود و بعد از آن سسما در تمرینات 
استقلال آفتابی شود. البته این به معنای قطع همکاری 
مربی اسپانیایی با استقلال نیست. این مربی از زمانی 
که تمرینات استقلال شروع شده از طریق فضای مجازی 
با جواد نکونام در تماس است و تمرینات تیمش را به 
دقت تحت نظر دارد و وضعیت بدنی بازیکنان را با توجه 
به اطلاعات رسیده از سوی کادر فنی مورد ارزیابی قرار 
می دهد. در واقع سسما مانند فصل قبل به طور غیر 
مستقیم در حال همکاری با کادر فنی استقلال است و 
تلاش می کند این تیم را به لحاظ بدنی آماده و مهیای 

حضور در مسابقات کند.

لیستقرمزهامحفوظاست جایسرلکدر
میلاد سرلک هافبک دفاعی پرسپولیس که در نقل و 
انتقالات زمستانی فصل قبل برای گذراندن خدمت 
سربازی راهی ملوان شد، خیلی در این تیم به میدان 
نرفت. سرلک که هنوز با پرسپولیس قرارداد دارد، هنوز 
چند ماه از خدمت سربازی اش مانده و باید در تمرینات 

ملوان حاضر شود. 
سرلک که می خواهد دوباره به پرسپولیس برگردد، قصد 
دارد با گرفتن کفالت پدرش چند ماه زودتر از موعد 
مقرر معافیت خود را دریافت کند و به جای ملوان در 
تمرینات پرسپولیس شرکت کند. در حال حاضر و با در 
نظر گرفتن اینکه احتمالاً مهدی عبدی و احمد گوهری 
خ ها جدا خواهند شد لیست بزرگسال  از جمع سر
پرسپولیس چهار جای خالی دارد که ظاهراً یک جا 
برای سرلک در نظر گرفته شده و جای او در فهرست 

تیم محفوظ است.

تهران تستپزشکیکاکوتادر
مسئولان باشگاه استقلال قصد داشتند، تست های 
همان ها  تا  دهند  انجام  ترکیه  در  را  کاکوتا  پزشکی 
وضعیت این بازیکن را به دقت مورد بررسی قرار دهند اما 
در نهایت مقرر شد این بازیکن همراه کاروان استقلال 
به تهران بیاید و در ایفمارک تست پزشکی بدهد. گفته 
شده هزینه های پزشکی در ترکیه بالا است و باشگاه 
اضافه چنین  ج های  از خر برای جلوگیری  استقلال 
تصمیمی اتخاذ کرده است. با این حال حتی اگر تست 
پزشکی این بازیکن در تهران نیز انجام شود، حضور این 
بازیکن را در استقلال باید قطعی دانست و این بازیکن 
اهل کنگو فصل بعد در استقلال حضور خواهد داشت 

و در پست وینگر بازی خواهد کرد.

کنتوفولاددربنبست
کریستوفر کنت که یک فصل دیگر از قراردادش با فولاد 
خوزستان باقی مانده در لیست مازاد یحیی گل محمدی 
سرمربی قرمزپوشان قرار گرفته اما هنوز قراردادش را 
فسخ نکرده است. دروازه بان اتریشی فولاد در روزهای 
گذشته در اردوی این تیم در تهران حضور داشت اما 
همراه قرمزپوشان به امارات سفر نکرد. مسئولان فولاد 
مذاکراتی را با کنت برای فسخ قرارداد داشتند، اما این 
دروازه بان راضی به این مسأله نشده و اعلام کرده برای 
فسخ قرارداد همه پول خود را دریافت خواهد کرد. 
کنت برای انجام مذاکرات جدید با فولادی ها تهران 
را به مقصد اهواز ترک کرد. این دروازه بان همچنان بر 
موضع خود مبنی بر دریافت تمام مبلغ قراردادش در 
فصل جدید پافشاری دارد و در جلساتی که با مدیران 
باشگاه در اهواز خواهد داشت نیز این مسأله را اعلام 

خواهد کرد.

خبر

محمدمحمدیسدهی
خبرنگار
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گزارشیک

زمـــان زیـــادی به آغـــاز مســـابقات لیگ 
برتـــر باقـــی نمانـــده و در ایـــن شـــرایط 
محـــل برگـــزاری بازی هـــای اســـتقلال و 
پرســـپولیس به معضلی بـــزرگ برای این 
دو تیـــم پایتخت نشـــین تبدیـــل شـــده 
اســـت. پس از وضعیت مبهم ورزشـــگاه 
آزادی اعلام شـــد که دو تیم اســـتقلال و 
پرســـپولیس بازی های خانگی خود را در 
ورزشـــگاه تختی تهران برگـــزار خواهند 
کـــرد و به همین منظور مســـئولان اقدام 

به بازســـازی ورزشـــگاه تختـــی کردند.
در ایـــن بین در روزهای گذشـــته مهدی 
تاج، رئیس فدراســـیون فوتبال خواهان 
پرداخت ۳۵ میلیارد تومان از ســـوی دو 
تیم پایتخت نشـــین بود تا این ورزشـــگاه 
تجهیـــز شـــود. البتـــه ایـــن موضـــوع با 
واکنـــش رســـمی دو باشـــگاه اســـتقلال 
و پرســـپولیس همـــراه نبـــود امـــا طبق 
شـــنیده ها ایـــن دو تیم شـــدیداً مخالف 
پرداخـــت ایـــن مبلغ هســـتند چـــرا که 
علاوه بـــر پرداخت این مبلـــغ باید بابت 
اجـــاره ورزشـــگاه هـــم مبلغـــی پرداخت 

. کنند
در ایـــن شـــرایط روز گذشـــته ویدیویی 

از ورزشـــگاه تختی منتشـــر شـــد که این 
ویدیـــو نشـــان دهنده وضعیـــت وخیـــم 
چمن این ورزشـــگاه است. در این ویدیو 
بخش اعظمی از چمن ورزشـــگاه تختی 
زرد است و علاوه بر این نیمکت مربیان 
تیم هم شرایط مناســـبی ندارد. در این 
بیـــن با نـــگاه بـــه ایـــن ویدیـــو می توان 
تشـــخیص داد کـــه اقداماتـــی جهـــت 
آماده ســـازی ورزشـــگاه تختـــی صـــورت 

نگرفته اســـت!
ایـــن در حالـــی اســـت که طبـــق ادعای 
مســـئولان، ورزشـــگاه تختـــی 9۵ درصد 
آمـــاده برگـــزاری مســـابقات لیـــگ برتر 

اســـت کـــه البته تصاویر منتشـــر شـــده 
از ایـــن ورزشـــگاه نشـــان می دهـــد کـــه 
تختـــی مشـــکلات زیـــادی دارد و حـــل 
ایـــن مشـــکلات بـــا توجـــه بـــه زمـــان 
باقیمانـــده تـــا آغاز لیـــگ برتر شـــدنی 
نیســـت. ایـــن موضـــوع باعـــث شـــد تا 
خصـــوص  در  صحبت هایـــی  وز  دیـــر
انتقـــال بازی های اســـتقلال به مشـــهد 
و ورزشـــگاه امـــام رضـــا)ع( ایـــن شـــهر 
مطرح شـــود کـــه طبـــق پیگیری ها این 
موضوع کذب اســـت. شـــنیده می شود 
که بازی های این تیم در ورزشـــگاه شهر 

قـــدس برگـــزار خواهد شـــد.

در روزهای گذشته صحبت های زیادی در 
کشورمان  ورزشگاه های  تجهیز  خصوص 
قاره آسیا  استانداردسازی مسابقات در  و 
مطرح شد که اکثر اخبار منتشر شده در این 
رابطه برای فوتبال ایران ناامیدکننده بود. 
تیم ها  امسال  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
با  مسابقات شان  تا  است  کرده  موظف  را 
استانداردهای مورد نظر برگزار شود. یکی 
از این موارد مرتبط با بحث استانداردسازی، 
شماره گذاری روی صندلی در ورزشگاه ها 
است که این موضوع باعث می شود برخی از 
مشکلات موجود در ورزشگاه ها برطرف شود؛ 
طرحی که قرار است برای نخستین بار در 
لیگ برتر و لیگ یک کشورمان اجرا شود. بر 
همین اساس سازمان لیگ نشستی به عنوان 
هم اندیشی مسئولان برگزاری مسابقات لیگ 
برتر فوتبال با فرماندهان فراجا برگزار کرد 
و در این نشست در خصوص این موضوع 
ح  ح شد. بر اساس طر صحبت هایی مطر
شماره گذاری روی صندلی مشکلات حضور 
افراد روی راه پله ورزشگاه ها برطرف خواهد 
سامانه  که  است  قرار  این  بر  علاوه  شد. 
موجود به سامانه ثبت احوال کشور متصل 
شود که در این صورت هویت هواداری که 

مشخص  کاملاً  دارد،  حضور  ورزشگاه  در 
می شود. فوتبال ایران در سال های گذشته 
بود  روبه رو شده  با جرایم متعددی  بارها 
که یکی از این جرایم حضور هواداران روی 
این یکی  بر  راه پله ورزشگاه ها بود. علاوه 
دیگر از جرایمی که فوتبال ایران با آن روبه رو 
شد، ورود افراد مختلف به چمن ورزشگاه ها 
است؛ اتفاقی که در دیدار اخیر تیم ملی با 
خ داد و یکی از مسئولان چمن  ازبکستان ر
با  گرفتن  سلفی  خاطر  به  آزادی  ورزشگاه 
 ۵ جریمه  با  را  فدراسیون  طارمی،  مهدی 
پرتاب بطری هم  هزار دلاری مواجه کرد. 
یکی از موضوعاتی است که در ورزشگاه های 

کشورمان اتفاق می افتد و در صورت اجرای 
متخلف  فرد  صندلی  وی  ر شماره گذاری 
شناسایی خواهد شد. جالب اینجاست که 
کنفدراسیون فوتبال آسیا حتی برای خالی و 
یا پر بودن بطری ای که توسط هوادار به داخل 
زمین پرت می شود هم جرایم متفاوتی در نظر 
گرفته است. این کنفدراسیون برای بطری 
۲۰هزار دلار  خالی یک هزار دلار و بطری پر 
جریمه در نظر گرفته است. فوتبال ایران با 
اجرای این طرح امسال می تواند مشکلاتی که 
توسط هواداران به وجود می آید را به راحتی 
مدیریت کند تا کمتر شاهد چنین اتفاقاتی 

در ورزشگاه ها باشیم.

آبیهابرایمیزبانیدرمشهددرخواستیندادند

نقلمکانموقتاستقلالوپرسپولیسبهشهرقدس
عزمجدیفدراسیونبرایشمارهگذاریصندلیاستادیومها

ورودتماشاگرنماهاممنوع

گزارشروز

اعزام به خدمت مقدس سربازی از جمله وظایفی است که در ایران مدرک 
و جایگاه نمی شناسد و هر جوان ایرانی طبق قانون باید آن را در موعدی که 
قانون مشخص کرده است، انجام بدهد. با وجود بدیهی بودن انجام خدمت 
غ از اینکه در چه فعالیتی مشغول هستند، باید  سربازی که مردان ایرانی فار
انجام بدهند، به نظر می رسد که فوتبالیست های ایرانی نتوانسته اند با این 
مسأله کنار بیایند و هر چند وقت یک بار صدای اعتراض شان بلند می شود 
و سعی   می کنند نارضایتی شان را نسبت به انجام خدمت مقدس سربازی 

نشان دهند.
آنها همواره با وجود امتیازهایی که در ۲ دهه گذشته برای به تعویق انداختن 

این خدمت مقدس از سوی نهادهای مربوطه برای شان در نظر گرفته 
شده است، همچنان هم سعی دارند از خدمت زیر پرچم که بر اساس 
قانون اساسی جزو وظایف هر مرد ایرانی است، شانه خالی کنند. به طوری 
غ  که می خواهند خودشان را تافته جدابافته از جامعه ای بدانند که فار
از جایگاه، باید خدمت مقدس سربازی را انجام بدهد. اوج نشان دادن 
این اعتراض ها و زیر بار نرفتن فوتبالیست ها برای انجام خدمت مقدس 
سربازی، فصل تابستان است که سازمان نظام وظیفه با توجه به پایان 
رسیدن معافیت  برخی فوتبالیست ها، آنها را به خدمت فرا می خواند و از 
آنها می خواهد خودشان را برای انجام خدمت مقدس سربازی به پادگان  

معرفی کنند. فصل نقل و انتقالات تابستان امسال هم از این قاعده مستثنی 
نیست و سازمان نظام وظیفه با اعلام اسامی فوتبالیست های مشمول، آنها 
را به خدمت سربازی فراخواند. همین مسأله سبب شد تا صدای اعتراض 
برخی از این فوتبالیست ها بلند شود و آنها ناخرسندی شان را نسبت به 
اینکه قرار است به خدمت اعزام شوند، اعلام کنند تا با فشارهای رسانه ای 
بتوانند بار دیگر خدمت شان را به تأخیر بیندازند. با این حال، سازمان 
نظام وظیفه بدون توجه به جوسازی برخی از این فوتبالیست ها که سعی 
در مظلوم نمایی داشتند، پای اجرای قانون ایستاد و این بازیکنان به خدمت 

فراخوانده شدند.

تلاشفوتبالیستهابرای
اعزامبهخدمت تعویقدر
مقدسسربازی

سازماننظام
وظیفهپایاجرای
قانونایستاد


